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To:

(EE
From: )

Sent: Wed 5/5/2021 6:25:28 AM

Subject: RE: terugkoppeling BTC

Received: Wed 5/5/2021 6:25:29 AM

IEEE erstelplanGGD: harde centralisatie. Wordt nog een robbertje vechten over de governance aangezien de andere PG-

herstelplanambities juist lokale zeggenschap impliceren. En bloemige vergezichten en grazige weiden in fiches doen

belanden.

You can’t have your cake and eat it. Toch?

PG heeft nog een klusje....

Mooie dag!

MT-lid Coron

Ministerie van VWS

EE

Van: [IERETEEN)EEXEDN@ minvws.ol>
Datum: woensdag 05 mei 2021 8:01 AM

@minvws.il>. ) IEEE minvws 1.[INIIGEEE
) (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: terugkoppeling BTC

Ik heb PG nog met gehoord, dus donderdag verder!

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

van:[ESET<BEEETInin o>
Datum: dinsdag 04 mei 2021 9:43 PM

Aan: ) minvws nb>. )IEEE@ minvws.ol>,
@minvws.nl>, ) @minvws nl>

Onderwerp: RE: terugkoppeling BTC

OK! Ik leer nog elke dag! Dank!

MT-lid Corona
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IEEE@ irvws nl
van: INEEKECNENNNMEXEQM@ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 4 mei 2021 21:29

Aan: 5.1.2e

5.1.2e ) IEE @minvws.nl>;

Onderwerp: RE: terugkoppeling BTC

ey size ff ter verheldering:

EEN re maakt melding van strategische sessies waarin arbeidsmarkt en infectieziektenbestrijdingsartsen ontbraken (geen

idee, volgens mij wasEE bij een dergelijke sessie, of zijn dat weer andere? KRV).

) SEE minis;IEEE@minvws.nl>;
SEE @ minvws.nl>

Dit gaat over het punt waar EE mee bezig is en de relatie met het herstelplan ggd.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:INE-BEESEC vinvvis.ol>Datum: dinsdag 04 mei 2021 9:22 PM

@minvws.nl>

Onderwerp: terugkoppeling BTC

Onderstaand de terugkoppeling van het BTC. Aangezien het verslag deze keer zorgvuldig is in zijn formulering (ik stuur het door aan

BEY vanweee de herstelplanpassage) en er weinig te berichten valt, een korte versie.

Actua

Begonnen met de toelichting van mij op de uitvraag van Max de afgelopen dagen, verzocht om aanvullende plannen die de

kwalificatie ‘herstelplan’ verdienen, alsnog aan te leveren aan MEVA. Verschil uitgelegd tussen de uitvraag van enkele weken

geleden t.b.v. ‘lichte codrdinatierol’ DGSC-19 en niet-financieel onderbouwde plannen en deze uitvraag, die juist wel een

onderbouwing vraagt.

Vervolgens kwam de ‘moeitebrief’ aan de orde, die tegelijkertijd met de stvz-brief uit zal gaan volgende week. BEEFLEichtte het

karakter toe en de innige samenwerking met MEVA. EXE (PG) maakt melding van strategische sessies waarin arbeidsmarkt en

infectieziektenbestrijdingsartsen ontbraken (geen idee, volgens mij was [EEES) wel bij een dergelijke sessie, of zijn dat weer

andere? KRV).
Er wordt opgemerkt dat in een dergelijke brief LZ ontbreekt, en het accent weer op de CZ ligt. EEE heett dat erkend en

toegelicht dat het accent ook ligt op zaken als inhaalzorg etc. Maar het is geen volledig beeld en dat is cok niet de bedoeling. Ik heb

aangegeven dat bij een aantal arbeidsmarkt-initiatieven het onderscheid tussen CZ en andere zorg niet zo scherp gemaakt wordt:

die teksten gaan dus over de strevingen voor extra personeel voor alle sectoren.

Cijfers
7830 positief getesten, R = 0,94, maar de cijfers zijn door storingen en ander gedrag als gevolg van zelftesten steeds minder

betrouwbaar qua zeggingskracht. Er zijn 5,6 miljoen prikken gezet, 1° en 2° samen. Het RIVM overweegt de R-waarde te gaan

relateren aan ziekenhuiscijfers, maar dat is ook nadelig.

Media
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Aandacht voor OMT-advies om 20% daling voorwaardelijk te stellen aan verdere opening samenleving. Maar daarmee gaat iedere

datum schuiven en dat levert ook weer gedoe op, is de reactie.

Sport reageert hierop met een uitgebreid exposé over de onuitlegbare discrepanties in het beleid en de ondoenlijkheid daarvan.

Anderen gaan ertegen in en wijzen erop dat nu eenmaal de niet in evenredigheid sectoren open kunnen, en dat er dan gekozen

wordt, maar dat dat niet altijd als logisch wordt gezien.

DOC

Er wordt gesproken over het agenderen in het DOC van twee scenario’s: endemisch en mutanten. Ven J bereidt dit voor. DC-19 en

PG gaan meedoen in dat vervolg.

Kamerbrief

Er gaat morgen een brief uit over vaccinatiebewijzen, de Europese besluitvorming daarover en vraagstukken over hybride situaties

(kids niet gevaccineerd, ouders wel: vakantie?). Er komt een programmabrede aanpak. Het debat is donderdag, dan is er geen BTC.

India

Lang verhaal over spullen voor India, zelfde als vorige week.

Beschermingsmiddelen

Er is overleg met de TU Delft om te bezien of materialen herkeurd/behandeld kunnen worden, opdat ze alsnog gebruikt kunnen

worden.

Zelftesten

Er twee CE-keurmerken uitgegeven, na de derde houdt men op: er is genoeg verkrijgbaar.

Naar aanleiding daarvan is er een breed verzoek om via communicatie iets te doen aan het idee dat een zelftest een PCR-test

vervangt.

Afstemmingsoverleg

Was er niet, pas op 12/5 is de eerstvolgende voorzien.

Breed gezucht over het feit dat de Kamer ook voor ‘smalle’ debatten rustig 10 uur inplant.

Groet,

5.1.2e
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